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ZAPISNIK 

 
11. redne  seje sveta KS Vanganel, ki je bila v četrtek, 13.9. ob 19. uri v sejni sobi 
krajevne skupnosti. 
 
Prisotni člani sveta: Vili Krmac, Karmen Zorko, Rosana Bucaj , Boris Mahne, Maja Šebalj, 
Damjan Babič, Iztok De Faveri 
 
Odsoten: Boris Mahne 
 
Predsednik pozdravi prisotne, ugotovi sklepčnost, od 7 članov prisotnih 6 ter predlaga 
naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 10. redne seje sveta KS z dne 11.7.2024; 
2.Tekoče aktivnosti 
4. Razno 
 
Dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 

AD 1  
POTRDITEV ZAPISNIKA 10. REDNE SEJE SVETA KS VANGANEL 

 
Predsednik poroča: člani sveta  so po pošti prejeli zapisnika 10. redne seje sveta KS. Ker na 
zapisnik ni bilo pripomb so člani soglasno s 6 glasovi ZA sprejeli  
SKLEP št. 56-11: 
Potrdi se zapisnik 10. redne seje sveta KS Vanganel.  
Potrdi se zapisnik 2. dopisne seje sveta KS – Izbor najugodnejši ponudnika za sanacijo ceste Sv. 
Ubald. Najugodnejši ponudnik je KOMUS d.o.o. s ponudbo v višini 37.812,94 z ddv. 
 
 

AD 2 
TEKOČE AKTIVNOSTI 

 
Poroča predsednik sveta KS: 
-Zaključeno so dela na polaganju opitke -  Sv. Ubald 
-Na novi cesti za Sv. Ubald so na cesti nastale kolesnice -na ogledu predstavniki MOKP 
-S strani inšpekcijskih služb je bil opravljen ogled nad izvajanjem del po cesto na Velikem 
Čenturju (izpodkopavanje cestišča) 
-Na inšpekcijske službe je bil posredovan dopis glede navoza zemlje na  parcelo v lasti države 
-Narisana je intervencijska pot na Čenturju vse do vaškega doma 
-Opravilo se je barvanje otroških igral 
-Cpk je opravil mulčenje cest 
-Na Hlibanu so bile postavljene solarne svetilke (participativni) 
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-Pridobili smo soglasje lastnika za postavitev droga za javno razsvetljavo proti Padovanom 
-Na cesti Boni-Prade je bila opravljena uvedla v dela. Izvajalec del so Asflti Ptuj 
-Na cesti (pri Slavcu) so nastale na novem asfaltu razpoke, slednje bi se upoštevalo kot 
reklamacijo 
-Uvedba v delo sanacija ceste Hliban. Za izvajalca del je bil izbran Finale 
-Pristopili smo k sanaciji ceste Padovani-Čentur (predviden obvoz, ko bo cesta za Hliban zaprta) 
 
V nadaljevanju predsednik poroča o ogledu poškodovanih cest, plazovi, ki jih je prizadelo neurje 
12.9., in sicer: 
 
-Sproženje plazu na cesti Padovani-Hliban (že očiščeno) 
-Poškodbe na vodovodnem omrežju za domom na Čenturju, obveščen Rižanski vodovod -cevi so 
zunaj 
-Čiščenje kanala v vasi Vanganel 
-Članica sveta poroča o poškodbi ceste proti Primožiču v Gucih 
-Večje poškodbe na cesti Čentur puč- Vanganel, Bonini-Potok-Karlonga 
-Poškodba novo asfaltirane ceste proti Soriču 
-Poškodba bankin na cesti Hliban-Padovani 
-Voda zalila avtomehanično delavnico, klet gostilne 
-Na cesti proti Hlibanu se je sprožil plaz in zasul poljsko pot 
 
KS pisno obvesti MO Koper o nastalih poškodbah na cestah in plazovih v KS. 
Pričakujemo pomoč MO Koper, tako finančno kot dodelitev mehanizacije za odstranitev 
poškodb. 
 

Ad 2 
TEKOČE AKTIVNOSTI 

 
1.Članica sveta poroča o nepreglednosti ob izhodu na ceste v Gucih (Primožič) predlaga 
namestitev ogledala. Tam ni nobene javne razsvetljave. Na MO Koper se posreduje dopis o 
namestitvi varnostnega ogledala. 
 
2, Plaz v Gucih (Nelo) je zasul kanal, potrebno ga je počistiti. 
 
3. Na DRVS se posreduje dopis o čiščenju kanalov in pritokov 
 
4. Z Nimisom se je podpisa pogodba o najemu poslovnega prostora  
 
5. Junasportu in Đorević Aleksandru se posreduje Aneks k osnovni najemni pogodbi o uporabi 
dvorane v športne namene za obdobje 1 leta s 1.10.2024 do 30.10.2025. 
 
6 .KS organizira Miklavžev pohod za krajane, ki naj bi bil 7.12.2024. Pripravi se progam pohoda 
(Maja, Iztok), predlog je bil, da bi člani sveta 15.10. skupno obrali oljke v centru Vanganela. 
 
7. V plan za naslednje leto naj se vključi praznovanje 8. marca. 
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Ad 3 
RAZNO 

Ad 3 a 
Članica sveta izpostavi vzdrževanje doma na Čenturju s predlogom, da bi se dom ponovno 
prenesel v upravljanje KS. Društvo Golidarce nam v skladu s pogodbo ne pošiljajo poročil o 
prihodkih in odhodkih za dom. V domu je potrebno opraviti kar nekaj vzdrževalnih del. 
Člani sveta so enotnega mnenja, da se KD Golidarce pozove, da nam dostavijo poročilo o 
poslovanju doma do 14.11.2024.  Potreben bo skupni ogled stanja doma.  
Predlog članov  je bil, da bi KS vzela dom v upravljanje. 
 
 
Ad 3 b 
Člani se dotaknejo sanacijo dvorane (kot predlog sanacija dvorane ni bil izglasovan za 
participaticni proračun). Potrebno bi bila obnova dvorane in zunanjega dela, in sicer: 
-zamenjava vseh zaves 
-nižanje stropa in namestitev varčnih luči 
-izgradnja motažnega nadstreška  
-zamenjava drseče keramike po stopnicah in pred dvorano. 
 
Sanacija sejne sobe prostorih KS, in sicer: 
-zamenjava stolov 
-dobava dveh omar 
-montaža lamelnih zaves 
-nabava manjšega hladilnika 
V Vangi – manjši prireditveni prostor  se pristopi k beljenju. Nabavi se potrebni material. 
 
SKLEP št. :57-11 
KS prične z javnim zbiranjem ponudb po postavkah. 
 
 
Ad 3 c 
Predsednik pove, da je Zadružni dom v Vanganelu z vsemi poslovnimi prostori zavarovan za 
izredno nizko ceno. Predlaga, da bi se obnovila zavarovalna polica za primerno oceno 
zavarovanja. Člani sveta so soglasno s 6 glasovi ZA sprejeli 
SKLEP št. 58-11: 
Z zavarovalnico Generali se sklene novo zavarovalniško polico za ZD Vanganel. 
 
Ker pod razno ni razpravljal nihče več, je predsednik sejo zaključil ob 20. uri. 
 
Zabeležila:     Predsednik sveta KS: 
Marica Babič     Vili Krmac 
 
 
 


